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Acta ASSAMBLEA EXTRAORDINÀRIA CLUB ATLETISME 

TARRAGONA 

A la ciutat de Tarragona el dia 4 octubre del 2014, amb l’objecte de celebrar junta 

extraordinària de la Club Atletisme Tarragona es reuneixen els socis. La celebració té 

lloc al local Bioritmes i és presidida pel Sr Joan Bardina amb DNI 39689362X i actua 

com a secretari el Sr. Ferran Tortosa amb DNI 39722931E. Els temes a tractar són els 

següents: 

Ordre del dia: 

1. Votació per a la revisió de quotes d’atletes federats. 

2. Revisió modificació estatuts del club (actualitzar-los d’acord amb les noves 

normatives) 

3. Convenis de col.laboració 

4. Actes 25è aniversari 

5. Precs i preguntes 

 

1. Votació per a  la revisió de quotes d’atletes federats 

En Josep Maria Mateo explica la proposta als assistents: 

“La proposta consta de què cada atleta es pagui anualment la llicència ja sigui 

espanyola o catalana més 60€ els qual són abonats al club. Actualment, tots els atletes 

abonen anualment 144€ els quals han de cobrir tots les despeses que el club té a part 

de les llicències. Amb aquest import, permet pagar la llicència i abona entre 55-60€ al 

club en totes les categories excepte als veterans. D’aquesta manera el club no perdria 

diners.” 

En Jose Miguel Martín respon: 

“ Crec convenient que els veterans hagin d’aportar quelcom més de diners que la quota 

actual, però no ho veig convenient per a les categories inferiors ja que les ajudes i 

subvencions que arriben al club són gràcies a ells, sempre i quan el club tingui saldo 

positiu.” 

En Quico afegeix: “Estic d’acord amb el Jose” 

A partir d’aquestes intervencions, es decideix que la proposta queda denegada i es 

proposa una nova la qual es resumeix:  

Els socis que competeixen en la categoria de veterans, pagaran la totalitat de la 

llicència ja sigui catalana o espanyola més 60€. 
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La proposta és aprovada per unanimitat. 

En aprovar-se la proposta, es planteja una nova qüestió relacionada amb la forma de 

pagament. En Josep Maria Mateo indica el seguent: 

“Com que les fitxes es paguen a finals d’octubre, la proposta seria pagar part de la fitxa 

en la quota d’octubre i la part restant durant les altres quotes trimestrals”. 

Jose  Miguel Martín l’hi contesta: 

“Si el club té diners al mes d’octubre, ja que s’han cobrat les matrícules de l’ECAT i les 

quotes, preferiria que tot l’import es dividís trimestralment”. 

Lluís Vázquez proposa: 

“Al mes d’octubre es podria pagar la quota trimestral més els 60€ addicionals” 

Josep Maria Mateo qüestiona què passaria amb els casos d’atletes que es fan socis i es 

donen de baixa abans de la finalització de la temporada o bé amb els què es fan socis a 

meitat de temporada i l’any vinent no continuen al club. 

Na Marisa Pradillo proposa: 

“Per aquelles persones que vénen a meitat de temporada, la solució seria que 

paguessin la quota trimestral més el preu de la llicència en la primera quota que se’ls 

cobri.” 

A partir d’aquí, la junta formula 2 propostes diferents: 

Proposta 1:  

Els atletes veterans paguen la 2a, 3a i 4rta quotes trimestrals com la resta de socis 

però la quota del 1r trimestre s’ajusta segons el preu de la llicència. La resta de socis 

paguen 4 quotes trimestrals per la mateixa quantitat. 

Proposta 2: 

Tots els atletes pagaran la totalitat de la llicència al mes d’octubre i la part restant 

dividida en les altres quotes trimestrals. 

Les  2 propostes es sotmeten a votació i la proposta 1 queda aprovada per unanimitat. 

També queda aprovat que els nous socis que se’ls faci llicència, pagaran el preu de la 

llicència en la primera quota més el rebut trimestral. 

En Quico Iborra intervé: 

“A partir del 2015 s’ha de presentar l’impost de societats. A més, el voluntariat de 

monitors de l’ECAT han de complir amb els requisits legals vigents: 
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- Tenir un contracte de voluntariat com el què està exemplificat en la 

Generalitat. 

- Tots els monitors han de cobrar el mateix al final de l’any però les quotes 

mensuals/trimestrals no han de ser iguals per a tots els monitors.” 

En Quico Iborra torna a intervenir: 

“S’ha de fer signar una autorització per drets d’imatge a tots els socis degut a què es 

publiquen notícies en xarxes socials i públiques”,  per tant ens hauriem de donar d’alta 

de LOPD. “En els correus electrònics massius, s’ha d’afegir un avís legal com a peu del 

correu.” 

La junta revisara aquests assuptes per posar-nos al dia el mes aviat possible.  

2. Revisió modificació estatuts del club (actualitzar-los d’acord amb les noves 

normatives) 

En Quico Iborra comenta: 

“S’han d’ajustar els estatuts actuals els quals no han estat canviats des de 1980 per tal 

d’ajustar-los a les noves normatives de la Generalitat. Les diferències són mínimes, 

només afecten 3 o 4 articles. A més, ara és molt senzill d’actualitzar-los ja que només 

cal introduir les dades a una web de la Generalitat i ja et fan l’estatut.” 

La junta indica que el procés de modificar els estatuts s’iniciara en breu. 

3. Convenis de col·laboració 

Conveni amb el Patronat d’Esports: 

En Joan Bardina explica la situacio amb el Patronat: 

“El conveni amb el Patronat continua igual, es paga mensualment i cada any hi ha 

increment (molt baix sobre 3%) . Tot i que hem intentat que ens redueixin la quota, no 

ha estat possible ja que ens diuen que l’import que el club paga és molt baix. No 

obstant, com que els pagaments es fan per transferència aixo tambre comporta pagar 

comissions.” 

En Jose Miguel Martín respon: 

“ Anteriorment, es pagava amb xecs. D’aquesta manera, t’estalvies pagar comissió i en 

tot cas si n’hi ha, se n’han de fer càrrec els del Patronal. A més, si fes falta portar el xec 

en algun moment que algú de la junta no ho pogués fer, jo m’ofereixo voluntari per a 

portar-lo.” 

La junta treballara perque l’impacte sigui el minim possible.  

Conveni amb Podoactiva: 

En Joan Bardina explica a quin acord s’ha arribat amb l’empresa citada: 
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“Podoactiva és una empresa que estudia la biomecànica de la petjada. És una empresa 

de Osca que té una seu aquí des de fa poc i que es vol promocionar. I una forma de la 

què ho fan és a partir de convenis amb clubs. Un dia ens vam reunir amb el 

representant de la companyia i ens va explicar com realitzen les plantilles.... 

Per a més informació pels socis es fa circula el conveni. 

 En resum, l’acord en el que s’arriba és que: 

- Estudi biomecànic de la petjada val 10€ en comptes de 50. 

-  En funció del resultat de l’estudi, si fos necessari portar plantilles, en comptes 

de 230€ sortirien per 200€ i per a menors de 14 anys per 180€. 

- A part, les plantilles inclouen el seguiment d’1 any amb revisions i en el cas que 

calgués alguna modificació de la plantilla, no hi ha cap cost addicional.” 

En Ferran Tortosa afegeix: 

“Si algú està interessat, que contacti amb mi. Jo comunicaré als de Podoactiva qui està 

interessat i ells es ficaran en contacte amb la persona per a agafar cita.” 

En Jose Miguel Martín diu: 

“Sempre i quan no comporti cap gest econòmic per al club, endavant. Això sí, si l’any 

que ve el conveni segueix en vigor i els hi estem proporcionant molts clients, haurien de 

pagar per la publicitat de la web.” 

 

4. Actes 25è aniversari 

L’any vinent, el club celebra 25 anys des de la seva fundació (dia 30 agost 1990). És per 

això que des de la junta pensem que el club hauria d’organitzar alguns esdeveniments 

per tal que tots els socis ho puguin celebrar i per aixo la junta demana als socis 

propostes. 

Dídac Ríos: ”Veu complicat organitzat qualsevol campionat com cal.” 

Jose: “El fet d’organitzar un campionat no sé si és commemoratiu per als socis.” 

Iván Tamarit: “Montar un campeonato que sea del club”. 

Quico Iborra: “Campionat Territorial de Clubs obert”. 

Josep Maria Mateo:  

“ El Pere Ferrando ho volia organitzar l’any passat però el problema és que no hi ha 

dated disponibles per a fer-ho.” 

Quico Iborra:  

“El més pràctic és fer quelcom social. O també es podria recuperar el Trofeu de 

federacions.” 
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Joan Bardina:  

“A part de fer alguna cosa en pista, també s’hauria d’organitzar quelcom per als atletes 

de ruta.” 

Jose Miguel Martín: 

“També, es podria fer alguna cosa per a recaptar diners per a la Marató de TV3 com fa 

el Cambrils, que prepara una cursa o un cros i els diners els abona per a la Marató.” 

Quico Iborra: 

“Proposo una milla urbana on hi hagués una categoria open i una altra per als 

professionals i que a més es pogués fer a la Rambla Nova. Llavors tindríem una ruta 

urbana que podria ser de 1 milla o de 5 km i una competició social amb berenar/pica 

pica inclòs.” 

Dídac Ríos: 

“Alhora de demanar voluntaris, s’hauria de fer amb temps. Per a què tothom sàpigues 

què és el què ha de fer i també organitzar comissions que ajudin pels preparatius.” 

Quico Iborra: 

“Muntar la milla per les festes de Sant Magí per a què hi hagi més gent que la vagi a 

veure o participi.” 

Dídac Ríos: 

 “ Fer un sopar amb tothom, en el què pares dels nens de l’ECAT també hi puguin 

assistir...” 

Joan Bardina: “ Jo pensava en montar un vídeo dels 25 anys.” 

Finalment degut a la gran quantitat de propostes i punts de vista es conclou obrir un fil 

al fòrum on la gent proposi i posteriorment ho parlem de nou. 

 

5. Precs i preguntes 

En Jose Miguel Martín va comentar: “S’han de demanar talles petites de les samarretes 

de competició. Com a regal per als socis, en comptes de fer una samarreta tècnica, es 

podria fer un polo bordat que sigui de tallatge d’home i de dona.” 

Uns quants socis van preguntar per l’estat economic del club i sels hi va ensenyar la 

situacio amb l’estat de comptes. 

No havent-hi més assumptes per tractar, es finalitza la reunió, essent les 20’23 hores.  
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Tarragona, 4 d’octubre 2014 

 

 

 

 

Secretari     President 

 

 

 

 

Assistents: 

Lluís Vázquez                                                       Iván Tamarit 

Marisa Pradillo                                                    Maria Álvarez 

Joana Pinyol                                                        Fernando Álvarez 

Dídac Ríos                                                           Blanca Tortajada 

Jose Miguel Martín                                           Marta Font 

Helena Ríos                                                        Juan Blanco 

Jesús Muñoz                                                      Quico Iborra 

Joan Bardina 

Josep Maria Mateo 

Ferran Tortosa 

Bernat Rocamora 

Mireia Tortosa 


